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Kommunfullmäktiges beslut i korthet (ur de nya
beslutsärenden)
• Snabbspårvägshållplatserna i Södra Hammarbyhamnen fick namnen Luma, Sickla Kaj,

Sickla udde och Mårtensdag.

• Barnängsgränd skall åter bli namnet på en gata på Söder.

• Några trappor på Söder ska få namn efter konstnären Harald Lindberg, en känd
Roslagsskildrare som även målat stockholmsmotiv. Harald Lindberg bodde och arbetade
på Söder.

• Det planerade gångstråket som ska gå parallellt med Lindhagensgatan fick namnet
Lindhagensterrassen.

• Reglementet i gatu- och fastighetsnämnden justerades. Bland annat underlättar detta för
försäljning av fastigheter och upplåtelser av tomträtt i linje med försäljningspolicyn.

• På grund av att moderaterna ansåg att de varit oklara ifråga om några att-satser bordlade
fullmäktige det sociala program som skulle motverka prostitution och kartlägga den dolda
prostitutionen.

• Riktlinjer för samarbete kring Bällstaån antogs. Solna, Sundbyberg, Järfälla och
Stockholms kommuner ska tillsammans fortsätta att arbeta med Länsstyrelsen för att
minska föroreningarna och förbättra miljön omkring ån.

• En evenemangspolicy för Staden antogs.

• En ny policy för säkerhetsfrågor kring IT-lösningar i Staden godtogs också.

• Dessutom tog fullmäktige upp några bordlagda beslutsärenden. Till exempel röstades
alkoholförbudet i Vita Bergsparken igenom och en revidering av policy för upphandling,
konkurrens och valfrihet i Stockholm antogs. Den senare efter en lång debatt.

• Utredningen om överförmyndarnämndes organisation och verksamhet klubbades igenom.
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BORDLAGDA BESLUTS-
ÄRENDEN
Utl. 73/01. Hemställan om
ändring av lokala
ordningsföreskrifter för
Stockholms kommun
avseende Vita Bergen.
Ann Mari Engel (v)
Bättre sent än aldrig… Sent om sidor blir
det nu förbjudet att dricka alkohol i Vita
Bergsparken. Problemet är att det inte
finns något annat att göra i stället, i
synnerhet för ungdomarna.

Carin Jahn (s)
Förra sommarens problem gjorde att vi var
tvingade att göra något, men grunden till
problemet kvarstår. I Stockholm finns
ingenstans ickekommersiellt ställe.

Emil Marcak (mp)
Om vi förbjuder nu, vem ska kontrollera?
Bättre att bidra med Farsor på stan,
fältassistenter och fler poliser. Lyckas vi
med förbudet ändå, flyttar problemet bara
till nästa park.

Ulf Fridebäck (fp)
Vitan har blivit en samlingsplats för hela
länet. De allra flesta är mycket skötsamma.
Det är en liten klick som ställer till det.

Förbjudet att förtära sprit är en del av
åtgärderna mot problemet.

Utl. 74/01. Komplettering av
stadens policy för
bidragsgivning. Hemställan
från Hässelby-Vällingby
stadsdelsnämnd.
Ingen nämnvärd debatt.

Utl. 76/01. Bilden av
Stockholms stad och hur vi
kommunicierar den –
plattform för stadens
information och
kommunikation. Förslag om
anpassning av stadens
hemsidor till personer med
funktionshinder. Skrivelse av
Lars Rådh.
Juan Carlos Cebriàn (s)
På gatu- och fastighetsnämndens hemsida
gick det inte för synskadade att genom
talad text ta del av innehållet. Inte heller
finns det pictogramsidor som förstånds-
handikappade lättare skulle kunna förstå.

Christopher Ödmann (mp)
Alla politiker har inte datorer. IT-tekniken
ger de fysiskt funktionshindrade enormt
mycket bättre tillgänglighet.
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Carl Cederschiöld (m)
Det pågår två projekt i denna anda:
Stockholm på lätt svenska och Se
Stockholm på Webbplats Stockholm.

Juan Carlos Cebriàn (s)
Glädjande! För trots Bangemannprojektet
och våra stora satsningar ligger Stockholm
efter.

Mem. 12 och 13/01.
Ingen debatt.

Utl. 78/01. Revidering av
policy för upphandling,
konkurrens och valfrihet i
Stockholms stad.
Carl Cederschiöld (m)
Det är viktigt för personalen att vi är så
tydliga som möjligt.

Erik Nilsson (s)
Detta handlar om tekniska förändringar till
majoritetens stora program som borde heta
privat till varje pris. Innan ni går vidare, lär
av det som gått dåligt.

Carl Cederschiöld (m)
Avknoppning är en möjlighet staden ger
sina anställda att själva utveckla
verksamheten.

Erik Nilsson (s)
Ingenstans finns det belagt att den privata
driften är att föredra framför kommunal.

Inger Stark (v)

När policyn antogs ansåg vi att det
saknades en jämställdhetsplan och en
diskrimineringsklausul. Det finns ännu ej,
därför vill vi fortfarande avslå det hela. I
utvärderingarna från de nya privata
verksamheterna står att personalen många
gånger upplever yttrandefriheten mer
begränsadän när de arbetade för staden
med dess medelarfrihet.

Viviann Gunnarsson (mp)
Det är inte bara priset som är intressant,
utan även miljöhänsyn, antidiskriminering
och andra frågor. Det finns inget sätt att
mäta kvaliteten.

Lotta Edholm (fp)
Som mamma vill jag kunna välja var min
son ska gå på dagis. Som feminist ser jag
att avknoppning och konkurrens främjar
kvinnornas löner och deras arbetsvillkor.

Erik Nilsson (s)
Ni har bytt modell av upphandling sedan
policyn togs. Ni har gått in på kundvals-
modeller i stället. Hur går sakerna ihop?
Varför lägger ni fram ärendet?

Lotta Edholm (fp)
Det är bättre att medborgarna träffar valen
själva.

Ann Mari Engel (v)
Hur kan kvinnorna få det bättre när de
arbetar för många privata företag. Jämför
med handeln till exempel.

Lotta Edholm (fp)
Marknadsekonomi fungerar så att lönerna
pressas upp med fler arbetsgivare. Ingen
skulle väl vilja att restaurangbranschen
kommunaliserades.
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Helve Tsai (sp)
Det är skillnad på att vara sin egen och att
vara anställd. Vårt samhälle behöver
småföretag. När konkurrensen ökat i
skolvärlden eller vården ser man att det
gagnar även den kommunala
verksamheten.

Ann Mari Engel (v)
”Aldrig tidigare har vi i vår verksamhet
blivit så ifrågasatta.” Så börjar ett brev som
är undertecknat av några fackförbund där
många av stadens anställda är medlemmar.

Carl Cederschiöld (m)
Mångfald är bättre än monopol, det är vår
utgångspunkt. Monopol leder till höga
priser och dålig kvalitet. Vi har bytt spår
säger Nilsson. Ja, vi har utvecklat policyn.
Kundvalsmodellen är ett sätt att utveckla
valfriheten. Successivt har vi höjt
kvalitetskraven hos entreprenaderna, det
kostar.

Ann Mari Engel (v)
Föräldrarna bestämmer inte hur mycket
dagis ska kosta, de bestämmer inte hur
många som ska finnas och vad händer när
det inte finns några kommunala daghem att
jämföra priserna med.

Erik Nilsson (s)
Varför för ni en aktiv utbildning för
anställda att knoppa av? Det skapar inte
fler agenter på marknaden. Hur ska
föräldrarna i Sickla udde kunna välja skola
när ni har skapat en privat skola där och de
kommunala på andra sidan vattnet är fulla?

Erik Nilsson (s)

Med kundvalsmodell blir det Kalle
Konsumets eget fel att han får dålig
äldrevård. Han har ju valt fel!

Viviann Gunnarsson (mp)
Vi oroar oss för att de många arbetsgivarna
går samman i oligopol. När man vill in på
en marknad dumpar man priset och sedan
höjer man priset undan för undan. Det är
därför det blir dyrare.

Helve Tsai (sp)
Oligopol ligger långt i fjärran från dagens
samhälle. Jag ser en rädsla hos mp att bryta
den offentliga makten.

Juan Carlos Cebriàn (s)
Den enda hantering som blivit billigare
tycks vara sophanteringen.

Helve Tsai (sp)
Att kunna spara sex miljoner på en
verksamhet är bra. Även andra verksam-
heter har blivit både billigare och bättre.

Erik Nilsson (s)
Vad händer om en verksamhet inte
uppfyller kraven för dess verksamhet men
kunder ändå väljer det?

Ann Mari Engel (v)
De gamla får inte välja vad de ska få hjälp
med, inte hur mycket hjälp de ska få – de
får välja vilket företag de ska anlita.

Hardy Hedman (kd)
Det finns de som avknoppar för att slippa
nämndernas hierarki.

Votering: KS förslag vann med 52
röster mot 12.
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Utl. 84/01. Försäljning av
markområde mellan kv.
Danmark och
Borgarfjordsgatan,
fastigheten Danmark 3 i
Kista. Villkorat av
kommunfullmäktiges
godkännande senast 31
december 2001.

Hamid Mosavi-Porasl (v)
Bygg hyresrätter i området. Unga i
området måste behöver någonstans att bo,
de behöver hyresrätter.

Sten Nordin (m)
Förslaget som vunnit skapar en bra
samhörighet mellan Kista Residens Tower
och Centrumet. Ett näringsliv som växer,
som Kista, med personal från hela världen
har ett stort behov av bostäder. När vi
ordnar företagslägenheter så lättar trycket
på hela bostadsmarknaden.

Juan Carlos Cebriàn (s)
Att sälja marken i detta utvecklingsbara
område är olyckligt. Svenska Bostäder
borde ha fått bygga här.

Per Bolund (mp)
Det är viktigt att staden har kontrollen över
marken. Huset som ska byggas är högt.
Var försiktig med miljökonsekvenserna.

Sten Nordin (m)
Vi hade mark, vi hade en idé hur vi ville
använda den. När vi nu bestämt oss för ett

trettiosjuvåningshus så är ligger
användningen av marken tämligen fast.

Per Bolund (mp)
Vill staden skapa en gångväg kan det bli
svårare om staden inte äger marken.

Inge-Britt Lundin (fp)
De två höga husen bildar en fin port till
Kista.

Svante Linusson (sp)
Bra att bygga på redan exploaterad mark.

Juan Carlos Cebriàn (s)
Varför måste marken säljas, marken kan
arrenderas ut. Vi vinner inget på att sälja.

Svante Linusson (sp)
Varför ska marken inte säljas?

Inge-Britt Lundin (fp)
Att äga marken är en trygghet, äger man
den vågar man bygga och investera där.

NYA BESLUTSÄRENDEN
ROTEL III
Utl. 95/01. Namn för
snabbspårvägshållplatser
inom stadsdelen Södra
Hammarbyhamnen.
Ingen debatt.

Utl. 96/01. Namn för gata
inom stadsdelen Södermalm.
Ingen debatt.
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Utl. 97/01. Namn för trappor
inom stadsdelen Södermalm.
Viviann Gunnarsson (mp)
En namnpolicy ska läggas fast i veckan.
Det är nästan bara mansnamn som tas upp
till diskussion. För in en jämställd-
hetsaspekt i policyn. Kalla trappan för
Rynkans trappor. Rynkan är söderslang för
kvinnan.

Dick Urban Vestbro (v)
V håller med om att det är för många män.

Utl. 98/01. Namn för
gångstråk och lokalgata på
kvartersmark inom
stadsdelen Stadshagen.
Ingen debatt.

Utl. 99/01. Ändringar i gatu-
och fastighetsnämndens
reglemente.
Ann-Marie Strömberg (v)
För att slippa den heta debatten i
försäljningsfrågor försöker ni att överföra
besluten till slutna styrelserum, genom att
höja gränssumman som fullmäktige ska
besluta om.

Karin Hanqvist (s)
Detta är urholkning av den lokala
demokratin.

Per Bolund (mp)
Gränssumman för vilka
försäljningsärenden ska gå till fullmäktige
höjs från 10 till 90 miljoner. Dialogen om
trafikfrågorna måste fortsätta och även om
det underlättar att förlägga ansvaret på

enbart en nämnd bör andra nämnder bli
remissinstanser.

Sten Nordin (m)
Den som vill ta del av gatu- och
fastighetsnämndens frågor har aldrig haft
så lätt som nu. Media har också full access.

Inge-Britt Lundin (fp)
Det måste finnas möjlighet att besluta
snabbare, i synnerhet i fråga om
byggandet.

Per Bolund (mp)
Det är en vits med att det får ta tid, på det
sättet hinner invånarna delta i debatten.

Karin Wanngård (s)
Vi ungdomar behöver billiga hyresrätter så
att vi har råd att studera vidare.

Inge-Britt Lundin (fp)
Ungdomar behöver inte köpa just dessa
lägenheter. I och med att den nyblivna
barnfamiljen flyttar dit blir deras tidigare
lilla lägenhet ledig.

ROTEL IV
Utl. 100/01. Socialt program
för att motverka prostitution
samt kartläggning/förstudie
med anledning av dold
prostistution.
Vi har varit otydliga i att-satserna. Vi yrkar
på bordläggning.
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ROTEL VII
Utl. 101/01.Riktlinjer för
samarbete kring Bällstaån.
Viviann Gunnarsson (mp)
Ett politiskt tillsatt vattenvårdsförbund
behövs. Trots att den befintliga
vattengruppen funnits i nästan 20 år har det
inte hänt tillräckligt.

Peter Lundén-Welden (m)
Det finns andra politiska vattenvårds-
förbund, de fungerar inte bättre. Det finns
redan en politisk styrning genom att den
tillsatta arbetsgruppen kontinuerligt
redovisar för politikerna.

Viviann Gunnarsson (mp)
Om gruppen ägnat sig mindre åt rapporter
och mer åt åtgärder kanske mer hade hänt.

ROTEL I
Utl. 102/01.
Evenemangspolicy för
Stockholms stad. Samt tre
förslag av Christopher
Ödmann och Viviann
Gunnarsson (mp): om ny
evenemangsorganisation för
Stockholm, om översyn av
stadens organisation för
större evenemang och
slutligen om utvärdering av
Vattenfestivalen.
Christopher Ödmann (mp)
När staden tar på sig ansvaret måste vi se
till att vi har full kontroll.

Carl Cederschiöld (m)
Det handlar inte om vilka evenemang som
ska tillåtas, utan vilka stora evenemang
som staden ska engagera sig i, hur mycket
de får kosta och vilka krav och
förutsättningar som staden bör föra fram.
Detta bör ligga i linje med stadens
fastställda marknadsföring.

Catharina Tarras-Wahlberg
(s)
Så där har SIS arbetat! Men ibland handlar
det om snabba puckar, och då kan det
krävas att SIS kan gå in med snabba
pengar innan ärendet hinns med att tas upp
här i fullmäktige.

Bror Stefenson (kd)
Police and Firegames uppfyllde fyra av
dessa krav. Frågan är om denna policy
hade stoppat den galan. Men bifall ändå i
förslagets ofullkomlighet.

Utl. 103/01. Förslag till policy
och regler för
informationssäkerhet inom
Stockholms stads
organisation.
Ingen debatt.

ROTEL I+V
Utl. 104/01.
Överförmyndarnämndens
organisation och
verksamhet.
Iris Birath (v)
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Man har missat de 10.000 personer som är
i behov av gode män. Utredningen tar inte
upp huvudmännens behov. Hur många
huvudmän kan dela på en av de
professionella gode männen?


